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Voorstel no.: Z75100\Raad-00083 
Agendapunt: Omgevingsverordening gemeente Bronckhorst 

Onderwerp: 

De gemeenteraad van Bronckhorst in vergadering bijeen op 17 december 2015 

overwegende dat: 

- college en vereniging bomenbelang Bronckhorst al meerdere jaren minimaal 2 x jaar 
opbouwend overleg hebben over beleid en ook samenwerken bij de uitvoering; 

- 2 jaar geleden overleg gestart is over aanpassing van de kapverordening; echter is de toen 
besproken kapvergunning nooit voorgelegd aan de raad; 

- Medio november is tijdens hun laatste reguliere overleg, stichting bomenbelang meegedeeld 
dat kapverordening er nu wel zou komen; enige wijziging die toen is voorgesteld betrof 
toevoeging wilg aan lijst beschermde bomen. Vereniging Bomenbelang kon zich daar in 
vinden; 

- Huidige voorstel voor de gemeenteraad is voor de vereniging nieuw en onbekend. De daar 
in opgenomen lijst van te schrappen en toe te voegen soorten is niet consistent. Fraaie 
bomen worden van de lijst geschrapt, zoals platanen en platanen zijn juist beeldbepalende 
bomen. Neem bijvoorbeeld de platanen die in zelhem op de markt staan. Daar bepalen zij 
het aanzicht van de markt. Deze platanen zijn in de nieuwe verordening nota bene niet meer 
beschermd. 

- De nieuwe kapverordening wordt opgehangen aan het landschapsontwikkelingsplan. Een 
landschapontwikkelingsplan is bedoeld voor het landschap cq het buitengebied. Daarmee 
worden alleen bomen in het buitengebied beschermd. In de kernen staan veel bomen die 
beeldbepalend zijn en die zouden dan niet meer beschermd worden. 
In 2016 wordt een wegbeplantings-(bomenbeleids)plan opgesteld; nu zou je met de 
kapvergunning al de uitvoering gaan regelen. Dat is geen handige volgorde. 
In verband met het komende snoeiseizoen, betreft de enige noodzaak voor acute wijziging 
van de kapverordening de bedreiging van knotwilgen, knotels en knotes. De vrees bestaat 
dat die verdwijnen op veel plaatsen. Om dat te voorkomen worden de knotwilg, knotels en 
knotes nu aan de lijst toegevoegd. 

- Uitgangspunt is, zo staat beschreven, dat de uitvoering van de kapverordening eenvoudig is 
(deregulering). Omdat er vastgehouden wordt aan de soorten lijst is daar met het huidige 
voorstel geen sprake van. 
— Vereniging bomenbelang heeft recentelijk een voorstel ter vereenvoudiging van de 

omgevingsverordening gedaan. Dit voorstel betreft alle bomen met een omvang van 
meer dan 95 cm (130 cm borsthoogte) te beschermen en geen onderscheid te maken 
naar soort. Bovenstaande normen sluiten aan bij landelijke normen 
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draagt het college op: 

- 	het overleg met de vereniging bomenbelang en andere belanghebbenden over de 
nieuwe kapverordening te hervatten en tevens het nog op te stellen wegbeplantings-
(bomenbeleids)plan in dit overleg te agenderen. 

Fractie GroenLinks 

Beslissing raadsvergadering d.d. 17 december 2015 
Met algemene stemmen is de motie aanvaard. 
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